
 
 
Kjære tennisklubber 
 
For at norsk tennis skal stå best mulig samlet, ønsker NTF å være nært oppdatert om situasjonen i din 
klubb. Her kommer derfor 4 spørsmål vi håper du kan svare på idag. 
 
Jo mer NTF vet om deres situasjon, jo mer kan vi informere det politiske Norge og NIF om hvilken hjelp 
din klubb trenger. 
 
PS. Vi kommer ikke til å dele din klubbs informasjon annet enn i aggregert statusrapport for norsk 
tennis. 

  

1. Har din klubb måttet permittere - ja/nei? 

Hvis ja - hvor mange av totalt? 
2. Har din klubb sendt ut medlemsavgiften for 2020? 

Hvis ja - hvor mange har betalt av totalt utsendte? 
3. Har din klubb sendt ut treningsavgifter med timer på forskudd? 

Hvis ja - hvor mye har dere fått betalt på forskudd - totalt i kr/i prosent? 
4. Andre kommentarer fra din klubb til NTF? 

Med vennlig hilsen 

 

Sign. 

Alexander Kjær 
Generalsekretær i NTF 
 


